
Rada Gminy Piaski 

Komisja Budżetu i Rozwoju  

 

Protokół nr 7/2024 

 

7 Posiedzenie w dniu 11 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 11 marca 2024 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 11:40 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

 

Obecni: 

1. Jacek Jańczak  

2. Marek Majsnerowski  

3. Marcin Porzucek  

4. Łukasz Waleński  

5. Maria Wesołek  

Radny Marcin Porzucek – nieobecny  

Radny Łukasz Waleński – nieobecny  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Bernard Dorsz 

Wójt – Wiesław Glapka 

Sekretarz – Andrzej Konieczny 

Skarbnik – Bogumiła Sosnowska 

 

Zaproszeni goście:  

Inspektor ds. ZP – Witold Furmaniak 

 

Tematy posiedzenia: 

1. Podsumowanie realizacji zadań inwestycyjnych za lata 2019 - 2023 : WPF ,jednoroczne i jednoroczne 

remontowe 

2. Analiza zarządzeń dotyczących zmian budżetu i zmian w budżecie 

3. Analiza projektów uchwał 

4. Sprawy bieżące 

 

Ad. 1. Podsumowanie realizacji zadań inwestycyjnych za lata 2019 - 2023 : WPF  jednoroczne i 

jednoroczne remontowe. 

Realizację zadań inwestycyjnych za lata 2019 – 2023szczegółowo omówił inspektor ds. zamówień publicznych 

Witold Furmaniak.  

Komisja nie wniosła uwag.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

  

Ad. 2. Analiza zarządzeń dotyczących zmian budżetu i zmian w budżecie 

Skarbnik Gminy przedstawiła analizę zarządzeń dotyczących zmian budżetu i zmian w budżecie gminy.  

Komisja nie wniosła uwag. 

 

Ad. 3. Analiza projektów uchwał 

Skarbnik Gminy poinformowała o projektach uchwał, które będą podejmowane na najbliższej sesji RG: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2024r., zmiany wieloletniej pomocy finansowej na lata 2024 -2028 oraz 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Marcina Biskupa 

w Strzelcach Wielkich. 

Komisja nie wniosła uwag. 

 

Ad. 4. Sprawy bieżące 

Poruszono temat remontów dróg: 

- Bodzewo Huby 

-  Rębowo – powiat zaplanował środki na wykonanie dokumentacji  

Radny Marek Majsnerowski podziękował za załatwienie sprawy drogi w Łodzi.  

Omówiono sprawy dotyczące sanitariatów w szkole podstawowej w Szelejewie.  

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za współprace w VII kadencji Rady Gminy.  

 

Przewodnicząca posiedzenia  

Maria Wesołek   

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


